
Beretning 2025 

 Året har været stille og roligt 

 Der er afholdt 4 bestyrelsesmøder i løbet af året 

 Vi har arbejdet med asfalt det seneste år. Peter vil komme nærmere ind på det når vi 

drøfter dette punkt. 

o Der har været en del ekstra grave arbejde, grundet forkert placering af 

fjernvarmerør i forhold til gasledninger 

o Afkobling af gastilførsel 

o Tilslutning af internet 

o I februar 2025 reparation af fjernvarmerør 

 Der blev fremlagt nogle ønsker sidste år omkring sidder pladser rundt i 

grundejerforeningen. Der er etableret to steder. 

 Og mere biodiversitet i grundejerforeningen. Der kommer et oplæg vedrørende dette punkt 

senere 

 Træer på fællesarealerne bliver fremadrettet beskåret hver andet år 

 Forrentning af indestående er ikke muligt før der er indestående over 500.000 kr 

 Ejendomsskat 2025 ??? 

 Fjordudvalget gør et godt stykke arbejde med pasning af arealet. Derfor er bestyrelsen 

også kommet med et oplæg til at honorere dette arbejde 

 Status udstykning 

o Ikke noget nyt siden 2025, så vi må afvente tiden. 

o Hvis der er nogle der hører noget så informere os 

o Oplyst fra formand Carsten Schmidt. Bliver udkørsel mod øst, og cykelsti bliver 

tilsluttet til vrangager. Lene Markussen, afdelingsleder plan og miljø tlf 21597722 

o Bebyggelse kommer lidt længere væk fra vores grundejerforening 

o Der kommer et oplæg til politiskbehandling i maj/juni 

 Takker bestyrelsen for et godt samarbejde og håber vi kan fortsætte dette arbejde 

 

 


